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Det ble delt et spørreskjema for alle emner ved ISS i Canvas via emneansvarlig. De skulle fyllet ut ett skjema
per emne de tar dette semesteret. Totalt kom det 386 svar, av disse 5 fra KULKOM3090.

Evalueringen inneholder også en rekke tekstfelter der studentene har skrevet en god del kommentarer. De
svarene som gjelder KULKOM3090 er skrevet ut her.

Det ble laget et engelsk og et norsk spørreskjema. I denne rapporten er disse svarene kombinert selv om alle
figurene er på norsk. Kommentarer er derimot på det språket som ble brukt.



[1] “Digitale alternativer (som forelesningsopptak) burde være normen også etter pandemien. Det er et
tilretteleggingstiltak som kan komme alle studenter til gode.”
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[1] “Synes seminarleder gjør en god jobb. Litt motvillig deltakelse fra studentenes side, men det ser ut til å
være normen både digitalt og i fysiske klasserom.”





[1] “Over nett blir ikke den jevnlige oppfølgingen på dette bacheloremnet like bra, blir litt begrenset. Hadde nok
hjulpet om man kunne hatt seminar fysisk på skolen, men forstår at situasjonen er som den er og at det derfor
ikke er mulig. Men har en innvirkning på oss som studenter å ha bachelor emnet over zoom. Blir ikke like
mange muligheter til å diskutere med undervisere, seminarledere eller medstudenter.”
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